
Maandagavond bespreekt de Raad de mogelijkheid van het vestigen van een grote horeca faciliteit 

aan de Elburgerweg 

met daaraan,  per consequentie in het kader van natuurbeheer zoals door de provincie geëist,  

gekoppeld het uitlaten  

van honden. 

  

Van deze discussie worden, zo lijkt het uit de publiciteit,  veel mensen ( buitenstaanders van Heerde 

? uitlaat services 

die er geld aan verdienen ? ) boos en het  levert Heerde als gemeente niets op. 

  

Mijn voorstel: 

  

- laat mensen,  net als bijv.  vissers,  een jaarkaart kopen om op het Heerder grondgebied, 

dus ruimer dan de 

Renderklippen bij de Schaapskooi, een jaarkaart kopen met naam,  foto, en het aantal honden  ( 

max. 3  ? ) 

dat in een omschreven gebied uitgelaten mag worden. 

  

Dit is geen hondenbelasting,  maar voor iedereen begrijp baar een tot een aantal honden beperkte 

mogelijkheid om tegen 

betaling gebruik te maken van het publieke terrein zodat de lasten daarvan niet op de bewoners van 

de gemeente die 

hier geen belang in zien afgewikkeld wordt. 

  

Jammer genoeg ben ik de komende dagen in het buitenland en kan dit voorstel niet via inspreken 

zelf presenteren.  Mijn  

verzoek aan u is daarom deze schriftelijke inspraak zo mogelijk in de raadsstukken voor de 

vergadering op te nemen. 

  

Alvast mijn dank voor uw aandacht en de door mij gevraagde actie. 

  

Met vriendelijke groet, 

 

Pieter J.  den Ouden 


